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Geachte mevrouw Kost, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de PVV 
van 13 oktober 2014 over de subsidiëring van de plaatsing van windmolens. 
Het college van Gedeputeerde Staten heeft de antwoorden op deze vragen vastgesteld op 2 
december 2014. 

Wij verzoeken u de statenleden in kennis te stellen van de vragen en antwoorden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaris, de voorzitter 

vermars 
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E.M. Strating 
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Schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de PVV over de subsidiëring van de plaatsing 
van windmolens , ingediend op 13 oktober 2014, en de antwoorden daarop van het college van 
Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 2 december 2014 (1667885). 

1) Bent u het met de PVV eens dat bovenstaande een onwenselijke ontwikkeling is voor 
Flevoland? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: 
We zijn het met u eens dat de vervanging van bestaande windmolens door Identieke nieuwe 
exemplaren ongewenst is omdat dit niet bijdraagt aan de realisatie van het provinciale 
windenergiebeleid. De provincie kan niets doen aan de nu ingediende aanvragen omdat de wet- en 
regelgeving daarvoor geen aanknopingspunten bieden. 

2) Kunt u aangeven wat de gevolgen zijn voor het totale percentage windenergie in Flevoland 
als minimaal 10 procent van de landbouwers deze stap zet? 

Antwoord: 
Er zijn geen gevolgen omdat door het voorbereidingsbesluit Windenergie Flevoland, dat op 29 
oktober 2014 is genomen, wordt voorkomen dat 10% van de landbouwers deze stap zet. 

3) Uw streven was om het aantal windmolens te halveren en hiervoor nieuwe te laten 
terugkeren op daarvoor aangewezen plekken. Hoe denkt u te voorkomen dat de halvering 
niet mislukt? 

Antwoord: 
Het wordt voorkomen door het opstellen van een Regioplan en een Integraal Afspraken Kader dat 
door alle betrokken partijen wordt ondertekend. Dit Is in lijn met de Bestuursopdracht Regioplan 
Windenergie, waarmee de leden van PS hebben ingestemd. In het Regioplan/IAK worden de 
afspraken en kaders vastgelegd wanneer, waar en onder welke condities er windmolens worden 
ontwikkeld en gesaneerd. Ook wordt onderzocht op welke manier deze afspraken moeten worden 
vastgelegd zodat ze juridisch kunnen worden afgedwongen en stand houden bij de rechter. 

4) Bent u bereid om het aantal nieuwe windmolens te verminderen met het aantal 
windmolens dat door deze ongewenste actie van de landbouwers wordt vervangen? Zo nee, 
waarom niet? 

Antwoord: 
Binnenkort zal een businessplan worden opgesteld waarin voor heel Oostelijk en Zuidelijk Flevoland 
staat aangegeven hoeveel MW aan nieuwe windmolens zullen worden ontwikkeld, hoeveel er moet 
worden gesaneerd en hoe dit economisch haalbaar is. In dit plan zullen ook de bestaande en op 
korte termijn nieuw te ontwikkelen windmolens worden meegenomen. 

5) Bent u het met de PW eens dat het verstandig is om de plaatsing van alle windmolens in 
Flevoland te stoppen nu blijkt dat de torenhoge subsidies misbruik in de hand werken? Zo 
nee, waarom niet? 

Antwoord: 
Met het Rijk is afgesproken dat de provincie Flevoland 1390,5 MW aan windenergie zal leveren. Wij 
zullen ons houden aan deze afspraak en invulling geven aan het beleid van opschalen en saneren. 
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6) Bent u het met de PW eens dat dit duidelijk aantoont dat zonder de belachelijk hoge 

subsidies er fors minder windmolens zullen staan in Flevoland? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: 
Zonder extra subsidie zal de hoeveelheid windenergie en dus het aandeel duurzaam opgewekte 
energie niet toenemen en blijven wij sterk afhankelijk van fossiele brandstoffen met als resultaat 
grote gevolgen voor het milieu en een sterke afhankelijkheid van andere landen. 
Het Rijk bepaalt de hoogte van de subsidie, de provincie heeft daar geen Invloed op. 


